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A Davis-kupa találkozó szervezési sikere nemcsak saját szövetségünk, de a Nemzetközi 

Tenisz Szövetség, a Francia Tenisz Szövetség és a közvélemény (nézők, résztvevők, 

játékosok) előzetes elvárásait is mind messze felülmúlta. 

 

Emberemlékezet óta nem volt ennyi néző teniszeseményen Magyarországon. Több mint 

10.000 néző tekintette meg az összecsapást a helyszínen, és rengetegen a televíziók előtt is, 

hiszen az M4 Sport csatorna végig élőben közvetítette a mérkőzéseket, csakúgy, mint a 

francia sport tv. Több mint 30 újságíró, 20 fotós volt jelen a helyszínen. 

 

A lebonyolítás szintén olyan technikai újdonságokat hozott Magyarországra, melyeket még 

nem láthatott a közönség idehaza. Szinte minden hirdetés LED falakon jelent meg a pálya 

körül és a csarnok üvegfalán, valamint hazánkban először találkozhattak a nézők az 

úgynevezett „Hawk Eye” Electronic line calling system rendszerrel, aminek használatával 

már nem volt szükség a hagyományos vonalbírók szerepére a mérkőzéseken. 

 

Az ITF fő döntnöke jelentésében külön kiemelte a kifogástalan rendezést, és hogy egyetlen 

egy probléma sem adódott a hét alatt, minden zökkenőmentesen ment, sokszor az ITF 

rendezési szabályokban lefektetett követelményeket is messze felülmúlva a kiszolgálásban. 

A Francia Tenisz Szövetség, amely 45 fős szakmai stábbal és delegációval érkezett az 

eseményre, külön FB posztban köszönte meg a Magyar Tenisz Szövetség vendéglátását és 

fair hozzáállását a találkozóhoz. 

 

Különösen büszkék lehetünk a rendezésre, ha azt is figyelembe vesszük, hogy a kezdetben 

tervezett 200 millió Ft, majd a tatabányai helyszín kiválasztása utáni 100 millió Ft-os 

tervezett költségvetéssel szemben végül kevesebb mint 90 millió Ft-ból sikerült 

megszerveznünk a Davis-kupa találkozót, úgyhogy nagyon kis létszámmal (10 fő alatt) 

rendeztük meg az eseményt. Ez szinte hihetetlen eredmény, miközben az iroda a szervezési 

folyamatok alatt és az esemény utolsó hetében is zavartalanul működött. 

 

Nem utolsósorban ez a költségvetés kevesebb mint a fele volt a három évvel ezelőtt, 

Debrecenben, a belgák ellen megrendezett hasonló találkozóénak, és kevesebb mint az 

egyharmada a 2018-ban Budapesten, a csehek elleni találkozó költségvetésének. Az 

összköltségvetés tehát nagyságrendekkel kisebb összeg volt, mint az elmúlt évek hasonló 

eseményei, az energiaválság és az elszabadult infláció közepette is. 

 

Amit pedig külön szeretnénk hangsúlyozni, és a sajtó is több helyen kiemelte, hogy az 

MTSZ állami források megigénylése nélkül, kizárólag saját bevételből és kiemelt támogatók 

segítségével rendezte meg az eseményt. 24.hu: „A hétvégi tatabányai rendezvény mégis 

iskolapélda arra, hogy egy professzionális sportágban sok százmilliós állami támogatás 

nélkül, piaci alapon is lehet magas szinten, minimum nullszaldós versenyt rendezni.” 

 

A szervezési siker természetesen akkor lett volna teljes, ha az a csapat végső sikerével is tud 

párosulni. Sajnos a meglepetés győzelem ezúttal egy hajszállal ugyan, de elmaradt, ám a 

közönség így is fantasztikus mérkőzéseket, csatákat láthatott mindkét nap, és egy 

felejthetetlen teniszélménnyel távozhatott Tatabányáról. Azóta is mindenhonnan csupa 

gratulációt és elismerést kapunk, továbbá sokat javult a Magyar Tenisz Szövetség megítélése 

a találkozó megrendezése következtében. 

 

Folytatás szeptemberben, itthon, a törökök ellen. A találkozó helyszínének kiválasztására 

pályázatot írtunk ki, a végleges döntés június végére várható. 

https://www.facebook.com/huntennis/posts/pfbid03XGqUEEJ4J8TadCMBG6AKeJCBSs4p3kuuCjTyRFLYrsannJiw5LCvazPrAmPd6qyl
https://www.facebook.com/huntennis/posts/pfbid03XGqUEEJ4J8TadCMBG6AKeJCBSs4p3kuuCjTyRFLYrsannJiw5LCvazPrAmPd6qyl
https://www.facebook.com/FFTennis/posts/10160770162863699

